
ПРОТОКОЛ 

 

№ 13 
 
  Днес, 28.08.2020 г. от 10.00 часа в салона на Общината се проведе редовно 

заседание на Общински съвет – Долна Митрополия. 

  На заседанието присъстваха  г-н Ц. Андрейски – Зам. кмет на Общината и 

кметове на кметства от селищата на Общината. 

  П. Петров: Откривам днешното редовно заседание на Общинския съвет.   

Присъстват 16 общински съветника. Имаме необходимия кворум и можем да започнем 

работа. 

Предварително Ви е раздаден проекта за дневен ред. 

Вчера в комисиите постъпиха две допълнителни предложения. Предложение за 

разрешение за формиране на разновъзрастова група в ДГ „ Кокиче“ с. Крушовене, 

филиал в с.Брегаре с 10 деца за учебната 2020/2021 година и Предложение за  

разрешение за ползване на фоайетата на читалищата в селата: Биволаре, Божурица, 

Гостиля, Горна Митрополия, Комарево, Крушовене, Победа, Ореховица и 

гр.Тръстеник. Предлагам да бъдат  т.13 и т.14. 

 Има ли становища по дневния ред? Няма. Който е съгласен да приемем дневния 

ред на днешното заседание, моля да гласува:   

 

Гласували 16 съветника:  “За” – 16, “Против”– 0, “Въздържали се” – 0 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС прие следния 

 
Д Н Е В Е Н     Р Е Д : 

 

  

      1. Предложение за приемане отчет за касовото изпълнение на бюджета и сметките 

за средства от Европейския съюз на община Долна Митрополия за периода 

01.01.2019год. до 31.12.2019год. по пълна бюджетна класификация. 

                                                                                    Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

     2. Предложение за издаване на запис на заповед от община Долна Митрополия в 

полза на ДФ „Земеделие“ , обезпечаващ част авансово плащане по договор 

№BG06RDNP001- 7.006-0106-C01 от 28.05.2019 г. 

                                                                                    Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

    3. Предложение за приемане отчета за извършените разходи за сметосъбиране, 

сметоизвозване, депониране на битови отпадъци и чистотата на териториите за 

обществено ползване и постъпилите приходи от такса битови отпадъци в община 

Долна Митрополия към 31.12.2019год. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

     

    4.  Предложение за даване на разрешение община Долна Митрополия , ЕИК 

000413725, да обезпечи като поръчител вземането от „Банка  ДСК‘‘ЕАД по кредитна 

линия за финансиране на одобрени допустими текущи разходи от ДФЗ на Сдружение 



„Местна инициативна група Долна Митрополия – Долни Дъбник, БУЛСТАТ: 

177033882 ползването на кредит в размер на 100 000лв.                                                                                             

                                                                                         Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

    5. Предложение за увеличаване плана на второстепенния разпоредител с бюджет 

кметство с.Подем и актуализиране плана на капиталовите разходи на общината. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

    6. Предложение за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 ученици 

в ОУ „ Св.Св. „Кирил и Методиий“ с . Горна Митрополия. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината    

 

    7. Предложение  за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 

ученици в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината   

  

   8.  Предложение за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 ученици 

в ОУ „ Христо Ботев“ с. Божурица. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината  

   9.  Предложение за  разрешение за формиране на паралелки с по- малко от 10 ученици 

в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

   10. Предложение за разрешение за формиране на подготвителна група с брой на 

децата под нормата в СУ „ Васил Априлов“ гр. Долна Митрополия. 

                                                                                 Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

  11. Предложение за разрешение за формиране на яслена група в ДГ „Щастливо 

детство“ гр. Тръстеник със завишен брой деца за учебната 2020/2021 година. 
                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 
 
  12.  Предложение за принципно съгласие за поставяне на самостоятелен филтриращ 

апарат за вода, свързан към ВиК мрежата в Административна сграда на община Долна 

Митрополия и всички детски градини. 

                                                                                         Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 
  13. Предложение за разрешение за формиране на разновъзрастова група в ДГ „ 

Кокиче“ с. Крушовене, филиал в с.Брегаре с 10 деца за учебната 2020/2021 година. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

  14. Предложение за  разрешение за ползване на фоайетата на читалищата в селата: 

Биволаре, Божурица, Гостиля, Горна Митрополия, Комарево, Крушовене, Победа, 

Ореховица и гр.Тръстеник. 

                                                                                          Док:П.Цоновска-Кмет на общината 

 

 

П. Петров: Предстои да вземаме решения с поименно гласуване. Който е 

съгласен днешното поименно гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  “да”, “не”, “въздържал се” , моля да гласува: 

     Гласуваме поименно 



     Гласували 16 съветника  

“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов, Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 176 
 

 На основание чл. 27, ал.5 от ЗМСМА във връзка с чл. 85 и чл. 83, ал. 2, т.3 от 

Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация Общински съвет - Долна 

Митрополия реши: 

1. Поименното гласуване по всички точки до края на дневния ред, за които 

съгласно ЗМСМА се изисква такова гласуване да става с извикване на съветниците и с 

отговор -  “да”, “не”, “въздържал се”. 

 

           По т. 1. Предложение за приемане отчет за касовото изпълнение на бюджета и 

сметките за средства от Европейския съюз на община Долна Митрополия за периода 

01.01.2019год. до 31.12.2019год. по пълна бюджетна класификация. 

          Ц.Андрейски:. Предлагаме на вашето внимание, отчета заедно с одитен 

доклад за предходната година. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за приемане отчет за касовото изпълнение на бюджета и сметките за 

средства от Европейския съюз на община Долна Митрополия за периода 01.01.2019год. 

до 31.12.2019год. по пълна бюджетна класификация , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов ,Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 177 
 

 На основание чл. 21, ал.1, т.6 и чл.27,ал.4 и ал.5  от ЗМСМА, чл.140, ал.1и ал.5 

от Закона за публичните финанси и чл.9 от Закона за общинския дълг, Общински съвет 

-Долна Митрополия: 



               1. Приема отчет за изпълнение на бюджета на община Долна Митрополия в 

едно с одитен доклад за извършен финансов одит на Сметна палата към 31.12.2019г. по 

прихода и разхода по параграф, дейности и функции както следва: 

              1.1 По прихода – приема отчет за изпълнението на бюджета към 

31.12.2019г.,разпределени по параграфи, съгласно Приложения № 1,2,3. 

              1.2 По разхода – приема отчет за изпълнението на бюджета към 

31.12.2019г.,разпределени по второстепенни разпоредители, параграфи, функции и 

дейности, съгласно Приложения № 4,5,6,7,8, и 10. 

              2. Приема отчет за изпълнението на сметките за Средствата от Европейския 

съюз на община Долна Митрополия за 2019г., съгласно Приложения № 

11,12,13,14,15,16,17,18. 

              3. Приема отчет за изпълнението на плана за капиталовите разходи на община 

Долна Митрополия към 31.12.2019г.,съгласно Приложение №9. 

              4. Приема отчет за състоянието на общинския дълг. 

 

           По т. 2 Предложение за издаване на запис на заповед от община Долна 

Митрополия в полза на ДФ „Земеделие“ , обезпечаващ част авансово плащане по 

договор №BG06RDNP001- 7.006-0106-C01 от 28.05.2019 

          Ц.Андрейски:. Записа на заповед е във връзка с авансовото плащане по 

проект „Реконструкция и благоустройство на централни градски площади на гр. Долна 

Митрополия и гр. Тръстеник. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за издаване на запис на заповед от община Долна Митрополия в полза 

на ДФ „Земеделие“ , обезпечаващ част авансово плащане по договор №BG06RDNP001- 

7.006-0106-C01 от 28.05.2019  , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 178 
 

           По т. 3 Предложение за приемане отчета за извършените разходи за 

сметосъбиране,сметоизвозване, депониране на битови отпадъци и чистотата на 

териториите за обществено ползване и постъпилите приходи от такса битови отпадъци 

в община Долна Митрополия. 

         Ц.Андрейски:. Отчета за изпълнението за приходите и разходите на такса 

битови отпадъци, върви с отчета за бюджета за предходната година.Приложена е 

справка. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за приемане отчета за извършените разходи за 

сметосъбиране,сметоизвозване, депониране на битови отпадъци и чистотата на 



териториите за обществено ползване и постъпилите приходи от такса битови отпадъци 

в община Долна Митрополия. , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 179 
 

    На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА , във връзка с чл.100, ал.1 и чл. 140 , 

ал.1 от Закона за публичните финанси, Общински съвет Долна Митрополия: 

    Приема отчет по изпълнението на План – сметка за приходите и разходите на 

такса битови отпадъци в община Долна Митрополия към 31.12.2019 година. 

 

           По т. 4 Предложение за даване на разрешение община Долна Митрополия , 

ЕИК 000413725, да обезпечи като поръчител вземането от „Банка  ДСК‘‘ЕАД по 

кредитна линия за финансиране на одобрени допустими текущи разходи от ДФЗ на 

Сдружение „Местна инициативна група Долна митрополия – Долни Дъбник, 

БУЛСТАТ: 177033882 ползването на кредит в размер на 100 000лв.                                                                                             

          Ц.Андрейски:. Предходната година дадохме съгласие да сме поръчител по 

кредитна линия, необходимо е пак вашето съгласие Общината да е поръчител на МИГ. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за даване на разрешение община Долна Митрополия , ЕИК 000413725, 

да обезпечи като поръчител вземането от „Банка  ДСК‘‘ЕАД по кредитна линия за 

финансиране на одобрени допустими текущи разходи от ДФЗ на Сдружение „Местна 

инициативна група Долна митрополия – Долни Дъбник, БУЛСТАТ: 177033882 

ползването на кредит в размер на 100 000лв , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 15 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Светла  Илиева, Славей 

Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

     Петър Петров не участва в гласуването. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 180 
 



           По т. 5 Предложение за увеличаване плана на второстепенния разпоредител с 

бюджет кметство с.Подем и актуализиране плана на капиталовите разходи на 

общината. 

          Ц.Андрейски:. Актуализираме плана на кметство с. Подем с 2 123лева.Това е 

във връзка със спечелен проект,необходимо е да добавим и собствени средства. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за увеличаване плана на второстепенния разпоредител с бюджет 

кметство с.Подем и актуализиране плана на капиталовите разходи на общината , моля 

да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 181 

 

           По т. 6  Предложение за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко 

от 10 ученици в ОУ „Св.Св. „Кирил и Методиий“ с . Горна Митрополия. 

          Ц.Андрейски:. Четири еднотипни предложения първото касае с. Горна 

Митрополия,маломерна паралелка с по- малко от 10 ученика в първи клас. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 ученици в 

О У „ Св.Св. „Кирил и Методиий“ с . Горна Митрополия , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов ,Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 182 

 
На основание чл.17, ал.1, т. 3, чл.20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл. 68, ал.4, т.2 от НАРЕДБА 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет - Долна Митрополия: 



             1.Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици в  I  

и VII клас в ОУ „Св.Св.Кирил и Методий“ с.Горна Митрополия, през учебната 

2020/2021 г. 

              2.Приема дофинансиране не по – малко от 20 на сто от размера на съответния 

единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките в I – VII 

клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

               3.Кметът на община Долна Митрополия да изготви мотивирано предложение 

до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за формиране на 

маломерни паралелки в ОУ „Св.Св.Кирил и Методий“, към което да бъде приложено 

решението на ОбС – гр. Долна Митрополия 

 
 

           По т. 7  Предложение  за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко 

от 10 ученици в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица. 

          Ц.Андрейски:. Става въпрос за първи клас за училището в с.Оряховица, 

учениците тук са 8 на брой. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 ученици в 

ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 183 
 

 На основание чл.17, ал.1, т. 3, чл.20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл. 68, ал.4, т.2 от НАРЕДБА 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование Общински съвет - Долна Митрополия: 

            1.Разрешава формиране на маломерна паралелка с по-малко от 10 ученици в   I 

клас в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица, през учебната 2020/2021 г. 

            2. Приема дофинансиране не по – малко от 20 на сто от размера на съответния 

единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките в I – VII 

клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

             3.Кметът на община Долна Митрополия да изготви мотивирано предложение до 

Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за формиране на 

маломерна паралелка в ОУ „Христо Смирненски“ с. Ореховица, към което да бъде 

приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 



           По т. 8 Предложение за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 

10 ученици в ОУ „ Христо Ботев“ с. Божурица. 

          Ц.Андрейски:. Става дума за ОУ „ Христо Ботев“ с. Божурица, първи клас - 8 

ученика, втори клас - 9 ученика, шести клас – 9 ученика. 

 П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на паралелка  с по- малко от 10 ученици в 

ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 184 

 
На основание чл.17, ал.1, т. 3, чл.20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл.68, ал.4, т.2 от НАРЕДБА 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

            1.Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици в I, II 

и VI клас в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица, през учебната 2020/2021 г. 

            2. Приема дофинансиране не по – малко от 20 на сто от размера на съответния 

единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките в I – VII 

клас на общообразователните училища е от 41 до 80 ученици. 

            3.Кметът на община Долна Митрополия да изготви мотивирано предложение до 

Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за формиране на 

маломерни паралелки в ОУ „Христо Ботев“ с. Божурица , към което да бъде приложено 

решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 
 

        По т.9 Предложение за  разрешение за формиране на паралелки с по- малко от 10 

ученици в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене.                                                                                     

        Ц.Андрейски:. Няма какво да добавя. 

        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на паралелки с по- малко от 10 ученици в 

ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене , моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 



,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов ,Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 185 

 
На основание чл.17, ал.1, т. 3, чл.20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл. 69, ал. 1, 2 и 3  и чл.68, ал.6, т.1 от НАРЕДБА 

за финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет – Долна Митрополия: 

             1.Разрешава формиране на маломерни паралелки с по-малко от 10 ученици в  I-

II клас/ слят/ и III –IV клас /слят/  в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене, през 

учебната 2020/2021 г. 

              2.Приема дофинансиране не по – малко от 60 на сто от размера на съответния 

единен разходен стандарт, когато общият брой на учениците в паралелките в I – VII 

клас на неспециализираните училища и във всички класове на специалните училища е 

до 40 ученици. 

             3.   Кметът на община Долна Митрополия да изготви мотивирано предложение 

до Началника на Регионално управление на образованието - Плевен, за формиране на 

маломерни паралелки в ОУ „Климент Охридски“ с. Крушовене , към което да бъде 

приложено решението на ОбС – гр. Долна Митрополия. 

 

 

        По т.10  Предложение за разрешение за формиране на подготвителна група с 

брой на децата под нормата в СУ „Васил Априлов“ гр. Долна Митрополия.                                                                        

        Ц.Андрейски:. Предложението е свързано с подготвителната група СУ „Васил 

Априлов“ гр. Долна Митрополия,по норматив 12, а децата са 6 на брой. 

        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на подготвителна група с брой на децата 

под нормата в СУ „Васил Априлов“ гр. Долна Митрополия, моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 186 

 



На основание чл.21, ал.1, т. 23 във връзка с чл.17, ал.1, т.3 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.60, ал.1, чл.61 и чл.256, ал.1, т.2 от 

ЗПУО и чл.69, ал.1, чл. 68, ал.2 от НАРЕДБА за финансирането на институциите в 

системата на предучилищното и училищното образование, Общински съвет – Долна 

Митрополия: 

            1.Разрешава сформиране на маломерна подготвителна група в СУ „Васил 

Априлов“ гр.Долна Митрополия, през учебната 2020/2021 г. 

             2.Възлага изпълнение на настоящото решение на Кметът на община Долна 

Митрополия и директора на СУ „Васил Априлов“ гр.Долна Митрополия. 

 

 

        По т.11 Предложение за разрешение за формиране на яслена група в ДГ 

„Щастливо детство“ гр. Тръстеник със завишен брой деца за учебната 2020/2021 

година. 

        Ц.Андрейски:.Обратно на негативната тенденция от предходните 

предложения, виждате яслена група с 23 деца. 

        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за формиране на яслена група в ДГ „Щастливо детство“ 

гр. Тръстеник със завишен брой деца за учебната 2020/2021 година,моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  

“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 187 

 
На основание чл.17, ал.1, т. 3, чл. 20 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация във връзка с чл.57а, ал. 1, 2 и 3 от НАРЕДБА за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното и училищното 

образование, обн. - ДВ, бр. 81 от 10.10.2017 г. Общински съвет – Долна Митрополия: 

             1.Разрешава формиране на яслена група с 23 деца в ДГ „Щастливо детство“ гр. 

Тръстеник, през учебната 2020/2021 г. 

 
 

        По т.12 Предложение за принципно съгласие за поставяне на самостоятелен 

филтриращ апарат за вода, свързан към ВиК мрежата в Административна сграда на 

община Долна Митрополия и всички детски градини. 

        Ц.Андрейски:. Предложението е за съгласие за поставяне на филтриращ апарат 

в детските градини и в сградата на общината. 



        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за принципно съгласие за поставяне на самостоятелен филтриращ 

апарат за вода, свързан към ВиК мрежата в Административна сграда на община Долна 

Митрополия и всички детски градини ,моля да гласува:  

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 188 

 

        По т.13  Предложение за разрешение за формиране на разновъзрастова група в 

ДГ „ Кокиче“ с. Крушовене, филиал в с.Брегаре с 10 деца за учебната 2020/2021 година.    

        Ц.Андрейски:. Тук ще внеса едно уточнение необходимия минимум е 12 деца, 

ние предлагаме в проекта за решение, филиал в с.Брегаре с 10 деца,ако утре децата са 8 

или 9 ще е необходимо пак ваше решение за това предлагам минимален брой деца да са 

6 на брой. 

        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за  разрешение за формиране на разновъзрастова група в ДГ „ Кокиче“ 

с. Крушовене, филиал в с.Брегаре с 10 деца за учебната 2020/2021 година, моля да 

гласува:   

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  

“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов, Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев, Пламен Чуканов , Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 189 
 

   На основание чл.17, ал.1, т.3, чл.20 от Закона за местното самоуправление и 

местна администрация във връзка с чл.58, ал.2 и чл. 59 от НАРЕДБАТА за 

финансирането на институциите в системата на предучилищното образование , обн. – 

ДВ, бр. 81 от 10.10.2017г. Общински съвет – Долна Митрополия: 

          1. Разрешава формирането на разновъзрастова група в ДГ „ Кокиче“ с. 

Крушовене, филиал в с. Брегаре с 10 деца за учебната 2020/2021 година 

 



        По т.14 Предложение за  разрешение за ползване на фоайетата на читалищата в 

селата: Биволаре, Божурица, Гостиля, Горна Митрополия, Комарево, Крушовене, 

Победа, Ореховица и гр.Тръстеник. 

        П.Петров:. Във Връзка с заявление от Светла Милчева Илиева,желаят да наемат 

читалища,определяме наемна цена 40 лева за деня. 

        П. Петров: Има ли становища? Няма. Който е съгласен да приемем 

предложението за разрешение за ползване на фоайетата на читалищата в селата: 

Биволаре, Божурица, Гостиля, Горна Митрополия, Комарево, Крушовене, Победа, 

Ореховица и гр.Тръстеник , моля да гласува:   

Гласуваме поименно 

Гласували 16 съветника  
“ЗА” – Бисер Атанасов, Валентина Вълкова, Георги Гинчев, Емил Тодоров, Злати 

Тодоров, Ивалин Цолов,  Иван Русанов, Кирил Фурнигов, Мартин Аспарухов 

,Мирослав Траянов, Николай Желев,Пламен Чуканов ,Петър Петров, Светла  Илиева, 

Славей Първанов, Юри Ненчев .  

„ПРОТИВ“ – Няма. 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“ – Няма. 

 

На основание проведеното  гласуване ОбС взе следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е  № 190 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и на основание законово установените права на Общинския 

съвет в качеството му на принципал на общинската собственост според чл.21, ал.1, т.8 

от ЗМСМА, именно Общинският съвет е този орган, на когото е предоставена 

компетентност за вземане на решения относно управлението, разпореждането и пр. с 

имоти общинска собственост, Общински съвет – Долна Митрополия: 

           1.Разрешава ползването на фоайетата на читалищата в горецитираните населени 

места, срещу наемната сума от 40лв. /четиридесет лв./ дневно, за всяко едно от тях. 

 

 

 

 

 

 

 

П.Петров: Поради изчерпване на дневния ред, закривам днешното 

заседание на общинския съвет. 
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